

LPS ဟံဉ်ဖိဃီဖိအဂီၢ်တၢ်ကစီၣ်ဒုးသ့ၣ်ညါ 11/06/2020

LPS ဟံဉ်ဖိဃီဖိတဖၣ်,

တၢ်ဘဉ်ယိၣ်ဘဉ်ဘျီလၢအဘဉ်ယးဒီး COVID-19 တၢ်ဆါရၢလီၤအသးလၢလုခၢၣ်ဝုၢ်ပူၤန့ၣ်အိၣ်ဝဲဒၣ်လၢအပ တီၢ်လၢအနးမး/အပတီၢ်လၢအဆူၣ်မးန့ၣ်လီၤ. တနံၤအံၤ, လုခၢၣ်-လဲၣ်နဲးစတၢ်ကီၢ်ရၣ်ဟီၣ်ကဝီၤ တၢ်အိၣ် ဆူၣ်အိၣ်ချ့ဝဲကျိၤဘိးဘဉ်ရၢလီၤဝဲဒၣ်လၢ COVID-19 တၢ်ထီၣ်တၢ်ဆါအတၢ်ဘဉ်ယိၣ်ဘဉ်ဘျီ အပနီၣ်သုး ထီၣ်အသးတုၤလၢအလွဲၤဂီၤလံၤန့ၣ်လီၤ. တၢ်အဝဲအံၤမ့ၢ်တၢ်ဘဉ်ယိၣ်လၢပလုခၢၣ်ပဒိၣ်ကိၣ် ကိၣ်သ့ၣ်တဖၣ်အဂီၢ်, ဒီးပကဆဲးထံၣ်လိာ်အိၣ်ဖျိၣ်သကိးဒီးတၢ်အိၣ်ဆူၣ်အိၣ်ချ့ဝဲကျိၤလၢတၢ်မၤသကိးယုာ်တၢ်လၢပတၢ်ဖံးတၢ်မၤဆု မံၣ်ညါအပတီၢ်သ့ၣ်တဖၣ်အဂီၢ်န့ၣ်လီၤ.

မ့ၢ်အိၣ်လၢတၢ်ပနီၣ်အလွဲၤဂီၤအဖိလၢာ်/အလွဲၤဂီၤအပူၤ, LLCHD တဲဝဲလၢ [Under Red, the LLCHD says:](#) “တၢ်အပတီၢ်ဝဲအံၤ, ပုၤလၢအအိၣ်ဆိးဖဲန့ၣ်/ပုၤသ့ၣ်တဖၣ်ကဘဉ်အိၣ်ဒီးတၢ်ဟံးဂ့ၢ်ဝီတဖၣ်လၢ တၢ်မၤစ့ၤလီၤဝဲ ဒၣ်တၢ်ဆဲးကျိးဆဲးကျါ/တၢ်ဘဉ်ထွဲလိာ်သးဒီးပုၤအဂ့ၢ်အဂၤတဖၣ် တဘျီဂ့ၢ်တဘျီဂ့ၢ်မ့ၢ်သ့ၣ်န့ၣ် ပၤပနီၣ်တၢ်ပူၤ တၢ်ဂီၤလၢဟံဉ်အချါသ့ၣ်တဖၣ် မ့တမ့ၢ်ဘဉ်လၢတၢ်ဖံးတၢ်မၤအလီၢ်, ကိၣ်, တၢ်လဲၤကူၤစါယါဘျါ/တၢ်အိၣ်ဆူၣ်အိၣ် ချ့အတၢ်အံးထွဲကွၢ်ထွဲ မ့တမ့ၢ်တၢ်လဲၤပူၤအိၣ်တၢ်အိၣ်တၢ်အိၣ်အလီၢ်သ့ၣ်တဖၣ်န့ၣ်လီၤ. ပုၤသ့ၣ်တဖၣ်န့ၣ်ကဘဉ် ဖျိၣ်ဝဲဒၣ်တၢ်ကးဘၢအမဲာ်သ့ၣ်တဖၣ်, မၤလီၤတၢ်လၢတၢ်အိၣ်ယံၤလိာ်သးဒီးပုၤအဂ့ၢ်/တၢ်အိၣ်ယံၤလိာ်သးတဂၤ ဒီးတဂၤကဘဉ်အိၣ်ဝဲဒၣ် ဖိခိၣ်ယီၢ်, ဟးဆုးတၢ်ပၤဖျိၣ်ထီၣ်သးဒီးပုၤတဂၤဂ့ၢ်တဂၤဂ့ၢ်လၢအအိၣ်လၢတၢ်ချါ/ပုၤ လၢအတအိၣ်လၢနနီၢ်ကစၢ်ဒၣ်နဲအဟံဉ်ပူၤ, ဒီးထဲဒၣ်လၢတၢ်လဲၤဆူပနံၣ်တၢ်ကၤအလီၢ်သ့ၣ်တဖၣ် လၢတၢ်လူၤ ပိာ်မၤထွဲဝဲဒၣ် ကမျါတၢ်အိၣ်ဆူၣ်အိၣ်ချ့အတၢ်နဲၣ်ကျဲအိၣ်ဝဲအသိးန့ၣ်လီၤ.”

ဖဲလၢပုၤဘဉ် COVID-19 တၢ်ဆါအနီၣ်ဂံၢ်တဖၣ်လၢလုခၢၣ်ပဒိၣ်ကိၣ် LPS စးထီၣ်အိၣ်ဒီးတၢ်ဒုးနဲၣ်ပၤဖျါထီၣ် တၢ်အကဒုကယီၢ်လၢပပုၤတဝါအပူၤ ဒီးစးထီၣ်ဒိၣ်ထီၣ်အါထီၣ်န့ၣ်, တၢ်အဝဲအံၤတၢ်ဒုးတယာ်/တၢ်လဲၤအသး တချ့ထဲသိးဒီးတၢ်မၤအသးလၢလုခၢၣ်-လဲၣ်နဲးစတၢ်ကီၢ်ရၣ်ဟီၣ်ကဝီၤအပူၤန့ၣ်လီၤ. ပဝဲဒီးတၢ်အိၣ်ဆူၣ်အိၣ် ချ့ဝဲကျိၤန့ၣ်ဝဲဒၣ်လၢ တၢ်အဝဲအံၤမ့ၢ်လၢကိၣ်ဖိ ဒီးပုၤမၤတၢ်ဖိတဖၣ်လူၤပိာ်မၤထွဲဝဲဒၣ်တၢ်မၤလီၤတၢ်တၢ်ပူၤဖျဲးဒီး တၢ်ဘဉ်ယိၣ်အနီၣ်ထီၣ်/တၢ်ဖံးတၢ်မၤလၢတၢ်ပၤလီၤအီၤတဖၣ် လၢတၢ်မၤစ့ၤလီၤဝဲဒၣ် COVID-19 တၢ်ဆါရၢ လီၤသးအဂီၢ်န့ၣ်လီၤ. အါန့ၣ်အန့ၣ်, ပအိၣ်ဒီးတၢ်မၤယုာ်မၤသကိးတၢ်ဒီးတၢ်အိၣ်ဆူၣ်အိၣ်ချ့ဝဲကျိၤတနံၣ်ဘဉ်တနံၣ် လၢတၢ်ကျဲၤဘဉ်ပတၢ်သိၣ်တၢ်သိ/တၢ်ဖံးတၢ်မၤအကျိၤအကျဲတဖၣ် ဒ်လၢကိၣ်တၢ်မၤလိနဲၣ်အတၢ်ဒိၣ်ထီၣ်ထီၣ်/ လဲၤထီၣ်လဲၤထီၣ်သ့ၣ်တဖၣ်အသိးန့ၣ်လီၤ.

LLCHD ဒီးလုခၢၣ်ပဒိၣ်ကိၣ် LPS အၢၣ်လီၤတူၢ်လိာ်ဝဲဒၣ်တၢ်လီၢ်အဂ့ၢ်ကတၢ်လၢကိၣ်ဖိသ့ၣ်တဖၣ်အဂီၢ်န့ၣ်မ့ၢ်ဝဲလၢ ကိၣ်အပူၤန့ၣ်လီၤ. ပအိၣ်ဒီးတၢ်မၤဂ့ၢ်ထီၣ်ဝဲဒၣ်တၢ်ယုထာသ့ၣ်တဖၣ်လၢဟံဉ်ဖိဃီဖိသ့ၣ်တဖၣ်ကယုထာဝဲဒၣ်လၢ အဂ့ၢ်ကတၢ်လၢအဝဲသ့ၣ်အဟံဉ်ဖိဃီဖိသ့ၣ်တဖၣ်အဂီၢ် လၢအိၣ်ဒီးတၢ်ဟ့ၣ်ကူၣ်တဖၣ်လၢအပူၤဖျဲးဒီးတၢ်ဘဉ် ယိၣ်လၢအဟဲဒီဖျိလၢတၢ်အိၣ်ဆူၣ်အိၣ်ချ့ဝဲကျိၤန့ၣ်လီၤ. လၢအဆၢကတီၢ်ခဲအံၤပအိၣ်ဒီးတၢ်ဟ့ၣ်လီၤမၤစၢၤတၢ် ဂ့ၢ်လၢအဖျါလၢအဖိလၢာ်အံၤန့ၣ်လီၤ-

- LPS ကဆေးဟုတ်လီၤမၤစၢၤတၢ်မၤလိတၢ်လၢနီၢ်ကစၢ်လၢတၢ်မၤလိတၢ်တဖၣ်ဒီးတၢ်ဟ့ၣ်တၢ်မၤစၢၤသ့ၣ်တဖၣ်ဆူကွီၢ်ဖိတဖၣ်ဒီးဟံၣ်ဖိဖိသ့ၣ်တဖၣ်အဂီၢ်န့ၣ်လီၤ. ပကမၤဆူၣ်ထီၣ်ပတၢ်ပူၤဖျဲးဒီးတၢ်ဘၣ်ယိၣ်အတၢ်သိၣ်တၢ်သီတၢ်ဘျၢသနိတဖၣ်ဒီးမၤလိသ့ထီၣ်သးလၢပကွီၢ်သ့ၣ်တဖၣ်အပူၤ ယုၣ်ဒီးကွီၢ်ဖိဒီးပုၤမၤတၢ်ဖိသ့ၣ်တဖၣ်န့ၣ်လီၤ.
- ပအိးထီၣ်ဝဲဒၣ်တၢ်ခွဲးတၢ်ယၢ်လၢတၢ်ယုၣ်ထီၣ်တၢ်မၤလိမၤဒီးစီၤစုၤ/စၢၤစိတၢ်အလံာ်ဒိ လၢအအိၣ်လၢပုၣ်ယဲၤသန့အပူၤ ဖဲလၢပအိၣ်လၢတၢ်ထီၣ်တၢ်ဆူးတၢ်ဆါရၤလီၤသးတၢ်ပနီၣ်အလွဲၢ်ဂီၤအဆၢကတီၢ်အံၤန့ၣ်လီၤ. ဟံၣ်ဖိဖိသ့ၣ်တဖၣ်ယုၣ်ထီၣ်လၢ-စးထီၣ်ခဲအံၤဒီးဆူညါ-ကဆိတလဲဝဲဒၣ်ဆူ တၢ်မၤလိတၢ်လၢ Remote Learning ဝ၀၀မျးကယၤပုၤပုၤလၢအဝဲသ့ၣ်အဖိအဂီၢ်သ့ဝဲန့ၣ်လီၤ. ဖဲလၢတၢ်မၤပုၤထီၣ်ဝဲဒၣ်လံာ်အဒိလၢတၢ်ကဘၣ်မၤပုၤထီၣ်အီၤဝံၤအလီၢ်ခဲန့ၣ်, ကွီၢ်ကကိး လီၤတဲစိဒီးမၤလိတၢ်ဝဲဒၣ်နတၢ်ယုၣ်ထီၣ်န့ၣ်လီၤ. ဝံသးစူၤဟ့ၣ်ပုၤတၢ်ဆၢကတီၢ်လၢတၢ်ထီၣ်ကွီၢ်အမုၢ်နံၤ ခံသီလၢ ပပုၤမၤတၢ်ဖိကကတဲာ်ကတီၢ် ဒီးမၤန့ၢ်ဝဲဒၣ်နဖိအတၢ်ပိးတၢ်လီၤလၢ အဝဲသ့ၣ်လိၣ်ဘၣ်ဝဲဒၣ်တဖၣ်ဖဲလၢအဝဲသ့ၣ်ကစးထီၣ်တၢ်မၤလိမၤဒီးစီၤစုၤ/မၤလိတၢ်လၢဟံၣ် remote learning အခါန့ၣ်လီၤ. ကွီၢ်ကဆဲးကျိးဆဲးကျါဒီးန့ၢ်ဖဲလၢ remote learning ကစးထီၣ်လၢနဖိအဂီၢ်န့ၣ်လီၤ. ဟံၣ်ဖိဖိတဖၣ်, ခံကွၢ်စီၤကွၢ်/ကွၢ်ထံဆိကမိၣ်တၢ်ယုၣ်ထီၣ်အဝဲအံၤလီၤတၢ်လီၤဆဲး ဒ်သုတကဲထီၣ်လၢတၢ်သုးဝုၤသုးဝီၤ/ဆိတလဲဝဲဝီၤတၢ်မၤလိတၢ်လၢနီၢ်ကစၢ် ဒီး မၤလိမၤဒီးစီၤစုၤစၢၤစိတၢ်အဘၣ်စၢၤ ဒီးဒုးအိၣ်ထီၣ်တၢ်မၤတၢ်တၢ်အဒိအအါလၢနဖိအတၢ်လဲၤခီဖျိလၢတၢ်မၤလိမၤဒီးန့ၢ်တၢ်အပူၤအဂီၢ်န့ၣ်လီၤ.
- လုၢ်ခၢၣ်ပဒိၣ်ကွီၢ် LPS ကမၤသကိးတၢ်ဒီး LLCHD လၢကခိးကွၢ်ဒီးကွၢ်ထံသမံသမိးဝဲ COVID-19 တၢ်ဂ့ၢ်သ့ၣ်တဖၣ်လၢကွီၢ်တၢ်သ့ၣ်ထီၣ်သ့ၣ်တဖၣ်အပူၤ ဒီးမၤဝဲဒၣ်တၢ်ဆၢတဲာ်သ့ၣ်တဖၣ်လၢတၢ်သ့ၣ်ထီၣ်အပတီၢ်အဖိခိၣ်လၢ တၢ်မၤအါထီၣ်နီၣ်ထီၣ်နီၣ်တဲာ်တမံၤဂ့ၤတမံၤဂ့ၤလၢအလိၣ်ဝဲဒၣ်လၢတၢ်ကဘၣ်မၤအီၤ. တၢ်အဝဲအံၤကပၣ်ယုၣ်ဒီးတၢ်သုးတၢ်ဆိတလဲဝဲတီၤဒး မ့တမ့ၢ်တၢ်မၤလိတၢ်လၢကွီၢ်ပူၤဆူ တၢ်မၤလိမၤဒီးစီၤစုၤစၢၤစိတၢ် remote ဝ၀၀မျးကယၤလၢဖဲလၢတၢ်ဆၢကတီၢ်တခါလၢအိၣ်ဒီးတၢ်ဘၣ်ယိၣ်သးကီၢ်သ့ၣ်တဖၣ်အခါန့ၣ်လီၤ. ပကဆဲးကျိးဒီးဟံၣ်ဖိဖိသ့ၣ်တဖၣ်ဖဲလၢတၢ်ဆိတလဲမၤအသးတမံၤဂ့ၤတမံၤဂ့ၤတသ့ဖဲအသ့လၢအဆိအချ့န့ၣ်လီၤ.

ပသ့ၣ်ညါန့ၢ်ပၢ်လၢတၢ်သ့ၣ်ကီၢ်သးဂီၤ/တၢ်ဘၣ်ယိၣ်ဘၣ်ဘျီမ့ၢ်တၢ်လၢအဒိအထီၣ်/အဒိအအါဝဲဒၣ်န့ၣ်လီၤ. ဖဲလၢတၢ်ဆူးတၢ်ဆါရၤလီၤအသးအဆၢကတီၢ်အံၤန့ၣ်, တၢ်ဆိတလဲသ့ၣ်တဖၣ်ကဲထီၣ်အသးလၢအဆိအချ့/ချ့ချ့သ့ဝဲဒၣ်လၢတအိၣ်ဒီးတၢ်ဘိးဘၣ်သ့ၣ်ညါအါအါဘၣ်, ဒီးတၢ်သ့ၣ်တဖၣ်အံၤကဲထီၣ်သ့စ့ၢ်ကိးလၢတၢ်လုၢ်ဘၢ/တၢ်မၤနးမၤသဘ်းပသးသ့ဝဲန့ၣ်လီၤ. ပကမၤပဝဲဒၣ်အဂ့ၤကတၢ် လၢတၢ်မၤသကိးဒီးလဲၤခီဖျိကွံာ်ဝဲဒၣ်တၢ်ကီတၢ်ခဲအဝဲအံၤပပုၤတဝၢတၢ်ကွၢ်ဆၢၣ်မဲာ်တခါလၢတၢ်မၤစုၤလီၤကွံာ်ဝဲဒၣ် COVID-19 တၢ်ဆါရၤလီၤအသး ဒီးဆဲးဆိၣ်ထွဲမၤစၢၤဝဲဒၣ်ပပုၤကွီၢ်ဖိဒီးအဝဲသ့ၣ်ဟံၣ်ဖိဖိသ့ၣ်တဖၣ်အဂီၢ်န့ၣ်လီၤ.

လၢတၢ်ဖိလၢအံၤမ့ၢ်ဝဲဒၣ်ပတန့ၢ်တဘျီဟံၣ်ဖိဖိအတၢ်ကစီၣ်ဒုးသ့ၣ်ညါအိၣ်ယုၣ်ဒီးတၢ်ဂ့ၢ်တၢ်ကျိၤလၢအရွဲဒိၣ်တဖၣ်ဒီးတၢ်ဒုးသ့ၣ်နီၣ်ထီၣ်က့ၤသ့ၣ်တဖၣ်န့ၣ်လီၤ. ဖဲအံၤမ့ၢ်ဝဲဒၣ်လံာ်ရဲၣ်ထံးတခါလၢဘၣ်တၢ်ရဲၣ်လီၤတၢ်ဂ့ၢ်ခိၣ်တီလၢကမၤစၢၤန့ၢ်အဂီၢ်-

- တၢ်ဆိတလဲတဖၣ်အိၣ်ထီၣ်လၢကွီၢ်ဖိအလံာ်န့ၣ်လံာ်လၢအပူၤ

- ကိုဖိတ်ပူဖွေးဒီးတတ်ဘဉ်ယိဉ်
- တီထီကို ကိုဖိတ်ကို 3/2 အတတ်ရဲတတ်ကျဲ
- တတ်ပတ်ဖျါထီတတ်အိဉ်ဘူးအိဉ်တတ်/တတ်ဘဉ်ခွဲဘဉ်ခွဲလါအအိဉ်ဒီးတတ်လီဘဉ်ယိဉ်အါ
- ကီရဲတတ်ဟီဉ်ကဝီဒီးတဘဉ်တတ်ဒီးကဒါကတတ်ဂီအမုဉ်နံ
- ဂီဒီးဒီးမုဉ်ဆါဒီးတတ်အိဉ်ကလီလါ လုခါဉ်ပဒိဉ်ကိုဖိတ်လါအဂီ
- တတ်ဒူးသုဉ်နီဉ်ထီဉ်-တတ်ဟုဉ်နီလီတတ်အိဉ်လါပုမလီတတ်ဖိလါ Remote ၁၀၀ မျးကယါတဖဉ်အဂီ

ကိုဖိတ်အလံာ်နီဉ်လံာ်လါလါ လါနီဉ်ဝုဘဉ် ၉ - ၁၃သီ

ဒီးတတ်ဒူးသုဉ်နီဉ်ထီဉ်ကတါတခါအသီး, ဝဲအံန့ဉ်မုဉ်ဝဲဒဉ် တနွံအံအလံာ်နီဉ်လံာ်လါ-

မုဉ်ဆဉ်/မုဉ်တနံ, လါနီဉ်ဝုဘဉ် ၉သီ

- ကိုထီဉ်/တတ်မလီတါသုဉ်တဖဉ်အိဉ်ဝဲလါကိုဖိတ်လါအဂီ
- တီထီကို ကရူ A န့ဉ်ဟဲထီဉ်ကိုလါအနီကစါ, ကရူ B န့ဉ်မလီတတ်လါဟံဉ် remote န့ဉ်လီ.

မုဉ်ယုဉ်/မုဉ်ခံနံ, လါနီဉ်ဝုဘဉ် ၁၀သီ

- တီထီသဉ် - စတီ ကိုပျါဆိထီဉ် (ကိုပျါဆိ ၈၀မံးနံး)
- ကိုထီဉ်/တတ်မလီအတီအိဉ်ထဲဒဉ်လါ ကတီဆိကိုဖိတ် လါအထီဉ်ကိုလါဂီဒီးသုဉ်တဖဉ်အဂီန့ဉ်လီ. ကတီဆိကိုဖိတ်လါအထီဉ်ကိုဒီးနံသုဉ်တဖဉ် တတ်မပုဉ်လီတတ်ရဲဉ်လီကျဲလီပတ်တတ်ဆါကတီ. ကတီဆိကိုဖိတ်လါအထီဉ်ကိုလါဟါဒီးအဆါကတီသုဉ်တဖဉ်န့ဉ်အကိုတထီဉ်ဘဉ်.
- တီထီကို - ကရူ A န့ဉ်ဟဲထီဉ်ကိုလါအနီကစါ, ကရူ B န့ဉ်မလီတတ်လါဟံဉ် remote န့ဉ်လီ.

မုဉ်ပျဲ/မုဉ်သါနံ, လါနီဉ်ဝုဘဉ် ၁၁သီ

- ကိုထီဉ်/တတ်မလီတါတဖဉ်အိဉ်ဝဲလါကိုဖိတ်လါအဂီ.
- တီထီကို ကရူ B န့ဉ်ဟဲထီဉ်ကိုလါအနီကစါ, ကရူ A န့ဉ်မလီတတ်လါဟံဉ် remote န့ဉ်လီ. (ကိုပျါဆိ)

မုဉ်လုဉ်/မုဉ်လွံနံ, လါနီဉ်ဝုဘဉ် ၁၂သီ

- ကိုထီဉ် /တတ်မလီတါတဖဉ်အိဉ်ဝဲလါ ကိုဖိတ်လါအဂီ.
- တီထီကို ကရူ B န့ဉ်ဟဲထီဉ်ကိုလါအနီကစါ, ကရူ A န့ဉ်မလီတတ်လါဟံဉ် remote န့ဉ်လီ.

မုဉ်ဖိတ်/မုဉ်ယဲနံ, လါနီဉ်ဝုဘဉ် ၁၃သီ

- ကိုထီဉ် /တတ်မလီတါတဖဉ်အိဉ်ဝဲလါ ကိုဖိတ်လါအဂီ.
- တီထီကို ကရူ B န့ဉ်ဟဲထီဉ်ကိုလါအနီကစါ, ကရူ A န့ဉ်မလီတတ်လါဟံဉ် remote န့ဉ်လီ.

တတ်ဆိတလဲတဖဉ်လါကိုဖိတ်အလံာ်နီဉ်လံာ်လါအပူ

လှေခါးတံကူညီဘက်ကူညီသွားကမ်းတံခါးပျော်စွာကီး အားလုံးတို့လိပ်/ဟုတ်အခွဲအားထိုင်လားတော်ပျော်ဆီထိုင်ကို ဒီး ကိုတထိုင်ဝဲဒ်လားကိုဖိသွန်တဖန်အဂီဝဲလားကိုတော်မလိနံ ဝဲလားဟုတ်အားထိုင်တော်ရဲတော်ကျဲတော်ဆားကတီး လားကိုသရဲတဖန်အဂီဝဲနံလိ. စံလိဝဲအဲလားတော်ဒူးသွန်ညါတော်ဂွာ ဒီးစဲကျဲထူးထိုင်ဝဲဒ်တီးဖိသွန် - ၁၂ တီးအလံနံလံလိအဂီဝဲ . [Click here for an updated printable K-12 student calendar.](#) တော်ဆီတလဲလားတနံအဲအလံနံလံလိနံ ဘက်တော်တီးပျိုထိုင်အဲလားအဘိဒ်အပျိုလားလံအသီး-

လါနီဝဲဘာ်

၂-၃သီ, ကိုပျော်/ကိုတထိုင်ဘာ် (ကတီးဆီကိုဖိ - ၁၂တီး ဒီး ဂံခိနီထံးဖိသွန်ဆံးတဖန်)

၁ဝသီ, တီးဖိသွန် တုလား စတီးကိုပျော်ဆီထိုင်*

၂၄သီ, တီးဖိသွန် တုလား စတီးကိုပျော်ဆီထိုင်, ကတီးဆီအတီးတအိန်ဘာ်/ကတီးဆီကိုတထိုင်ဘာ်

၂၅-၂၇သီ, ကိုသွန်တဖန်တထိုင်ဘာ် (ကတီးဆီကိုဖိ - ၁၂တီး ဒီးဂံခိနီထံးဖိသွန်ဆံးတဖန်)

၃ဝသီ, တီးဖိသွန်ကို ကိုဖိတဖန်အကိုတထိုင်ဘာ် (ကတီးဆီကိုဖိ- ၅တီး, ဒီးဂံခိနီထံးဖိသွန်ဆံးတဖန်)

လါဒိဝဲဘာ်

၁၁သီ, ကိုတထိုင်လားတီးဖိသွန်ကို ကိုဖိတဖန်အဂီဝဲဘာ် (ကတီးဆီတီး - ၅တီး ဒီးဖိသွန်ဆံးတဖန်)

၁၅သီ, တီးဖိသွန် -စတီး ကိုပျော်ဆီ, ကတီးဆီအတီးသွန်တဖန်တထိုင်ဘာ်

၂၂သီ, တော်မလိ ၂ ခွီထာ်တခွီထာ်အကတော်တသီ

၂၃သီ, လှေခါးပခိန်ကို LPS winter break တော်အိန်ဘုံးအိန်ကသွန် အခိနီထံးကတော်တသီ

လါယနူအါရံ

၄သီ, တော်ဂီခါတော်အိန်ဘုံးအိန်ကသွန် winter break အကတော်တသီ

၅သီ, တော်မလိ ၃ခွီထာ်တခွီထာ် အဆိကတော်တသီ

၁၂သီ, တီးဖိသွန် တုလား စတီးကိုပျော်ဆီထိုင်*

၁၈သီ, ကိုသွန်တဖန်တထိုင်ဘာ် (ကတီးဆီကိုဖိ - ၁၂တီး ဒီးဂံခိနီထံးဖိသွန်ဆံးတဖန်)

၂၆သီ, တီးဖိသွန် -စတီး ကိုပျော်ဆီ, ကတီးဆီအတီးသွန်တဖန်တအိန်ဘာ်/တထိုင်ဘာ်

လါဖူးတြျူအါရံ

၉သီ - တီးဖိသွန် တုလား စတီး ကိုပျော်ဆီထိုင်*

၁၅သီ - ကိုပျော်/ကိုသွန်တဖန်တထိုင်ဘာ် (ကတီးဆီကိုဖိ-၁၂တီးကိုတထိုင်ဘာ်)

၂၃သီ - တီးဖိသွန် - စတီး ကိုပျော်ဆီထိုင်, ကတီးဆီကိုဖိသွန်တဖန်အကိုတအိန်ဘာ်/ကိုတထိုင်ဘာ်

လါမာ်ရူး

၅သီ - တော်မလိ ၃ခွီထာ်တခွီထာ်အကတော်တသီ

၈သီ-၁၂သီ - ကိုသွန်တဖန်တထိုင်ဘာ် (ကတီးဆီကိုဖိ - ၁၂တီး)

၁၅သီ, တော်မလိ ၄ခွီထာ်တခွီထာ် အဆိကတော်တသီ

၁၆သီ, တီးဖိသွန် တုလား စတီး ကိုပျော်ဆီထိုင်*

၃ဝသီ, တီးဖိသွန် - စတီး ကိုပျော်ဆီထိုင်, ကတီးဆီကိုဖိသွန်တဖန်အကိုတအိန်ဘာ်/ကိုတထိုင်ဘာ်

လါအဖြင့်

၁၁၊ ကိုတထိုင်ဝဲဒ်လါတီထီကို ကိုဖိသုဉ်တဖဉ်အဂီ (၉-၁၂တီ)

၂၁၊ ကိုခဲလါပျါ/ကိုတထိုင်ဘဉ် (ကတီဆိကိုဖိ-၁၂တီ ဒီးဂံခိဉ်ထံးဖိသုဉ်ဆံးတဖဉ်)

၅၁၊ ကိုပျါဝဲဒ်လါတီဖုဉ်ကို ကိုဖိသုဉ်တဖဉ်အဂီ (ကတီဆိကိုဖိ -၅တီ ဒီးဂံခိဉ်ထံးဖိသုဉ်ဆံးတဖဉ်)

၁၃၁၊ တီဖိသုဉ် တုလါ ၈တီ ကိုပျါဆိထိုင်*

၂၇၁၊ တီဖိသုဉ် - ၈တီ ကိုပျါဆိထိုင်, ကတီဆိကိုဖိသုဉ်တဖဉ်အကိုတအိဉ်ဘဉ်/ကိုတထိုင်ဘဉ်

လါမု

၂၀၁၊ တါမလိအကတါတသီလါကိုဖိသုဉ်တဖဉ်အဂီ

*ဂံခိဉ်ထံးဖိသုဉ်ဆံးတါမလိမဒီး Early Childhood ဒီးကတီဆိကိုအိဉ်ဒီးတါရဲဉ်တါကျဲပာ်လီတါဆါ ကတီလါအလီဆိလိအသးလါတါပျါဆိကိုထိုင်ကိုအမုနံလါအသီသုဉ်တဖဉ်. ဝံသးစူကွါဘဉ်လံာ်နံဉ် လံာ်လါသုဉ်တဖဉ်ဖဲအံ-ကတီဆိကိုဖိလါအထိုင်ကို နံတတ်ဒီးဒီတနံသုဉ်တဖဉ်အလံာ်နံဉ်လံာ်လါ [Early Childhood Preschool Calendar](#) and [Early Childhood Full Day Preschool Calendar](#)

တါယုထိုင်တါမလိမဒီးစီစု/စါစိတါ Remote Learning အလံာ်ဒီ

ပအိးထိုင်ဝဲဒ်တါခွဲးတါယာ်လါတါယုထိုင်တါမလိမဒီးစီစု/စါစိတါအလံာ်ဒီ လါအအိဉ်လါပုာ်ယဲသန အပူဖဲလါပအိဉ်လါတါပနီဉ်အလွဲဂါအဆါကတီအံန့ဉ်လီ. ဟံဉ်ဖိယီဖိသုဉ်တဖဉ်ယုထါဝဲဒ်လါ-စးထိုင် ခဲအံဒီးဆူညါ-ကဆိတလဲဝဲဒ်ဆူ တါမလိတါလါ Remote Learning ၁၀၀မုးကယါပုာ်ပုာ်လါအဝဲသုဉ် အဖိအဂီသုဝဲန့ဉ်လီ. ဖဲလါတါမပုာ်ထိုင်ဝဲဒ်လံာ်အဒီလါတါကဘဉ်မပုာ်ထိုင်အီဝံအလီခဲန့ဉ်, ကိုကကိး လီတဲစိဒီးမလီတါဝဲဒ် နတါယုထိုင်န့ဉ်လီ. ဝံသးစူဟ့ဉ်ပုာ်တါဆါကတီလါတါထိုင်ကိုအမုနံ ခံသီလါ ပပုာ်မတါဖိက ကတဲကတီဒီးမန့ဉ်ဝဲဒ်နဖိအတါပီးတါလီလါအဝဲသုဉ်လိဉ်ဘဉ်ဝဲဒ်တဖဉ်ဖဲလါအဝဲသုဉ် ကစးထိုင်တါမလိမဒီးစီစု/မလိတါလါဟံဉ် remote learning အခါန့ဉ်လီ. ကိုကဆဲးကျိးဆဲးကျါဒီး နဖဲလါ remote learning ကစးထိုင်လါနဖိအဂီန့ဉ်လီ. ဟံဉ်ဖိယီဖိတဖဉ်, ခံကွါစီကွါ/ကွါထံဆိကမိဉ် တါယုထါအဝဲအံလါတါလါဆဲး ဒ်သုတကဲထိုင်လါတါသုးဝုးဝါ/ဆိတလဲဝဲဒ်တါမလိတါလါနီကစါ ဒီး မလိမဒီးစီစုစါစိတါအဘဉ်စါ ဒီးဒုးအိဉ်ထိုင်တါမတံာ်တါအဒိဉ်အါလါနဖိအတါလဲဒီဖျိလါတါ မလိမဒီးန့ဉ်တါအပူအဂီန့ဉ်လီ.

လါတါန့ဉ်လါကွါ/မန့ဉ် တါယုထိုင်လံာ်အဒီလါတါကဘဉ်မပုာ်ထိုင်အီ-

- တါဖိသုဉ် K- ၁၂တီ တါယုထိုင်လါတါမလိမဒီးစီစုတါ Remote Learning အဂီလဲန့ဉ်လါဖဲ- lps.org/remoteform
- ကတီဆိကိုဖိ တါယုထိုင်လါတါမလိမဒီးစီစုတါအဂီလဲန့ဉ်လါဖဲ- lps.org/ecremoteform

ကိုဖိတါပူဖဲဒီးတါဘဉ်ယိဉ်

ကိုဖိတဖန်ကအိန်ဒီးတံတိုင်းဘဉ်ခိဉ်ဘဉ်လၢအဒိဉ်အမုၢ်/တံတိုင်းဘဉ်လၢအဆူဉ် ဒီးတံတိုင်းဘဉ်ဆိကမိဉ်လၢအဘဉ်ယးဒီးတံတိုင်းယုထၢ ဒီးတဲဖျါထီဉ်ဝဲဒေဉ်တံတိုင်းသ့ဉ်တဖဉ်န့ဉ်လၢကို မ့တမ့ၢ်လၢအဝဲသ့ဉ်အနီၢ်ကစၢ်ဒေဉ်ဝဲတံတိုင်းရဲလိာ်မုၢ်လိာ်ကမုၢ်တံတိုင်းအဖိခိဉ်. တံတိုင်းအဝဲအံၤမ့ၢ်တံတိုင်းအရ့ဒိဉ်မးလၢ တံတိုင်းဖျါထီဉ်သ့ဉ်တဖဉ်န့ဉ်တဘဉ်မၤတံတိုင်း/ကဲထီဉ်တံတိုင်းတံတိုင်း မ့တမ့ၢ် ကဲထီဉ်တံတိုင်းကိတံတိုင်းဒီးမၤပတုၢ်တံတိုင်းဖိမၤဒီးလၢကိုဖိအဂ့ၤအဂၤသ့ဉ်တဖဉ်အဂီၢ်န့ဉ်တဂ့ၤ. ဒ်လဲဉ်ဂ့ၤဒ်လဲဉ်ဂ့ၤတံတိုင်းယုထၢအစၢ်လၢအဟဲကဲထီဉ်အသးအံၤန့ဉ်မ့ၢ်တံတိုင်းအရ့ဒိဉ်မးလၢ-

1. ကိုဖိတဖန်အိန်ဒီးတံတိုင်းယုထၢယိဉ်ဟဲကဲလိာ်သးလၢ အဝဲသ့ဉ်တဲဖျါထီဉ်ထံဂ့ၢ်ကီၢ်သဲး/ထံဂ့ၢ်ကီၢ်ဂ့ၢ်အတံတိုင်းတံတိုင်းန့ဉ်တဖဉ်လၢအဘဉ်ကြးဝဲဘဉ်ဝဲ/လၢတံတိုင်းလိာ်အံၤသ့ဝဲ,
2. ကိုဖိတဖန်အိန်ဒီးတံတိုင်းယုထၢယိဉ်ဟဲဘဉ်ယးဒီးထံဂ့ၢ်ကီၢ်ဂ့ၢ်/ထံဂ့ၢ်ကီၢ်သဲးအတံတိုင်းတံတိုင်းတဖဉ် ဒီးကိုဖိအဂ့ၤအဂၤသ့ဉ်တဖဉ်အတံတိုင်းတဲဖျါထီဉ်တံတိုင်းတံတိုင်း ဆိကမိဉ်, ဒီး
3. ကိုဖိသ့ဉ်တဖဉ်အိန်ဒီးတံတိုင်းယုထၢယိဉ်ဟဲပုၤအဂၤသ့ဉ်တဖဉ် အတံတိုင်းတံတိုင်း လၢအအဲဉ်ဒီးဟဲဖျါထီဉ်တံတိုင်းတဲသကိး ထံဂ့ၢ်ကီၢ်သဲး/ထံဂ့ၢ်ကီၢ်ဂ့ၢ်လၢတံတိုင်းသဘျူ ဖဲအိဉ်လၢကိုပူၤအဆၢကတီၢ်န့ဉ်လီၤ.

တနံၤအံၤပထံဉ်ဘဉ်အါထီဉ်လၢကိုဖိသ့ဉ်တဖဉ်အတံတိုင်းဟဲဖျါထီဉ်တံတိုင်းအဖိခိဉ်န့ဉ် သ့ဝဲဒေဉ်ကျိဉ်/တံတိုင်းကတီၢ်လၢအမၤပျံၤမၤဖးတံတိုင်းလီၤလီၤဆူပုၤလၢအဖိဉ်ယံာ်တံတိုင်းလီၤတံတိုင်းလၢ/တံတိုင်းဖိတဖဉ် မ့တမ့ၢ်တံတိုင်းလၢအဆိကမိဉ်ဝဲဒေဉ်လၢအဘဉ်လၢအလီၤဆိလိာ်အသး/ အဝဲသ့ဉ်အနီၢ်ကစၢ်ဒေဉ်ဝဲအတံတိုင်းန့ဉ်ဒီးတံတိုင်းဆိကမိဉ်လၢအလီၤဆိလိာ်အသး. ပဟံးန့ဉ်ဒေဉ်ဂ့ၢ်ဝီလၢအဘဉ်ယးဒီးတံတိုင်းစုဆူဉ်ခိဉ်တကး/တံတိုင်းဆူဉ်မၤစိးအတံတိုင်းမၤပျံၤမၤဖးအံၤလီၤတံတိုင်းလီၤဆဲး. တံတိုင်းဟဲဖျါထီဉ်တံတိုင်းတံတိုင်းတံတိုင်းဘဉ်တံတိုင်းဟဲဉ်လီၤအးလီၤအံၤဆူလုခၢဉ်ပဒိဉ်ကိုတံတိုင်းဘဉ်တံတိုင်းဘၢ ဒီးတံတိုင်းမၤပျံၤမၤဖးတံတိုင်းသမံသမိးဆၢတံတိုင်းကမုၢ်အစုပူၤ ဒီးဘဉ်တံတိုင်းထီဉ်ညါအံၤလီၤတံတိုင်းလီၤဆဲး, မ့ၢ်ဒုးနဲဉ်ဟဲဖျါဝဲဒေဉ်လၢအမ့ၢ်ဒ်တံတိုင်းလိာ်ကဲသနက့. လၢတံတိုင်းတနီၤနီၤန့ဉ်, လုခၢဉ်ပၤကီၢ်ကနုာ်လီၤပဉ်ယုာ်မၤသကိးတံတိုင်းလၢဆူညါတံတိုင်းထီဉ်သမံသမိး ဒီးမၤလီၤတံတိုင်းလၢတံတိုင်းအစၢ်ကမုၢ်တံတိုင်းကဲထီဉ်လိဉ်ထီဉ်/တံတိုင်းမၤနၢၤလၢကိုဖိခဲလၢအဂီၢ်န့ဉ်လီၤ.

ဟံဉ်ဖိယိဉ်သ့ဉ်တဖဉ်, ပလိဉ်ဘဉ်ဝဲဒေဉ်နတံတိုင်းမၤစၢၤန့ဉ်လီၤ. ဝံသးစူၤအိဉ်ဒီးတံတိုင်းတဲသကိးတံတိုင်းနဖိလၢအဘဉ်ယးဒီးတံတိုင်းမၤနၢၤလၢအကြးဝဲဘဉ်ဝဲဒီး တံတိုင်းမၤနၢၤလၢအတကြးဝဲဘဉ်ဝဲလၢတံတိုင်းတဲသကိးအံၤလၢအဘဉ်ယးဒီး မ့တမ့ၢ် တံတိုင်းဟဲလီၤတံတိုင်းကတီၢ်လၢပုၤဂ့ၢ်ဝီလိာ်မုၢ်လိာ်တံတိုင်းကစီဉ်ကဘျးပၤအလီၤ လၢအဘဉ်ထွဲဘဉ်ယးဒီးတံတိုင်းမၤဆူဉ်မၤစိးတံတိုင်းစုဆူဉ်ခိဉ်တကးတဖဉ်.

ပဟဲလုာ်ဟဲပုၤဝဲဒေဉ်ကိုဖိတဖန်လၢအဟဲဟဲဖျါထီဉ်တံတိုင်းတံတိုင်းတံတိုင်းလၢအဝဲသ့ဉ်တံတိုင်းဘဉ်ဝဲဒေဉ်တမုာ်/တပူၤဖျးဒီးတံတိုင်းဘဉ်ယိဉ်. ကိုအတံတိုင်းပူၤဖျးဒီးတံတိုင်းဘဉ်ယိဉ်မ့ၢ်တံတိုင်းအလီၤအိဉ်ဝဲဒေဉ်လၢပပုၤတဝါအပူၤန့ဉ်လီၤ. နၢမ့တမ့ၢ်နပုၤကိုဖိအိဉ်ဒီးတံတိုင်းဘဉ်ယိဉ်လၢတံတိုင်းပူၤဖျးဒီးတံတိုင်းဘဉ်ယိဉ်, ဝံသးစူၤဆဲးကျိးဒီးပကို, မ့တမ့ၢ်ဟဲဖျါထီဉ်တံတိုင်းအဝဲအံၤခိဖျါလၢ [green "Safe to Say" button on our website or on students' Chromebooks.](#) စံာ်လီၤဖဲအဲကလံးကျိဉ်လံာ်မဲာ်ဖျါဉ်လါအဲးအဖိခိဉ်န့ဉ်တက့ၢ်.

တံတိုင်းဟဲဖျါထီဉ် တံတိုင်းအိဉ်ဘျးအိဉ်တံတိုင်း/တံတိုင်းဘဉ်ဖျးဘဉ်ဖျါလၢအအိဉ်ဒီးတံတိုင်းလီၤဘဉ်ယိဉ်အါ

ဝဲလီခါးသးတဖၣ်လၢ တၢ်ပၤဆၢရဲၣ်ကျဲၤ/တၢ်ဖိၣ်ဂၢၢ်တၢ်ဆူးတၢ်ဆါအတၢ်ရၤလီၤအသးဒီး တၢ်ဒီသဒၤ ဒီးလု ခၢၣ်လဲၣ်ခဲးစတၢ်ကီၢ်ရၢၣ်ဟီၣ်ကဝီၤတၢ်အိၣ်ဆူၣ်အိၣ်ချ့ဝဲၤကျိၤ လၢတၢ်ဆၢကတီၢ်တယံၣ်ဒဲးဘၣ်န့ၣ်အိၣ်ဒီးတၢ်က စီၣ်ဒုးသ့ၣ်ညါ တၢ်ဂ့ၢ်တၢ်ကျိၤတဖၣ်လၢအပၣ်ယုၣ်ဒီး တၢ်ဟ်ဖျါထီၣ်ဝဲဒၣ်တၢ်အိၣ်ဘူးအိၣ်တံၢ်/တၢ်ဘၣ်ဒွဲးဘၣ်ဒွါ လၢအအိၣ်ဒီးတၢ်လီၤဘၣ်ယိၣ်အါသ့ၣ်တဖၣ်. တၢ်အိၣ်ဘူးအိၣ်တံၢ်/တၢ်ထံၣ်လိာ်သးလၢအအိၣ်ဒီးတၢ်လီၤဘၣ် ယိၣ်အလီၤအိၣ်အါအံၤန့ၣ် ဟ်ဖျါထီၣ်ဝဲဒၣ်လၢပုၤတဂၤဂ့ၢ်တဂၤဂ့ၢ်လၢအအိၣ်ဘူးလိာ်သးဒီးပုၤလၢအအိၣ်ဒီးတၢ် တၢ်ဆါအယၢ်တဂၤလၢ ဖိၣ်ယီၤအပူၤ မ့တမ့ၢ်စ့ၤန့ၢ်ဒီးယုၣ်ခိၣ်ယီၤလၢအိၣ်သကိးယုၣ်ယံၣ်ဝဲဒၣ်လၢ ၁၅မံးနံးလၢ ၂၄န့ၣ်ရံၣ်အတီၢ်ပူၤ, ဒီးပုၤတဂၤ မ့တမ့ၢ် ပုၤခံၣ်လၢအံၤတသူ/တဖျိၣ်ဝဲဒၣ်တၢ်ကးဘၢမဲာ်ဖဲလၢအအိၣ်ဘူးလိာ် သး/အိၣ်သကိးယုၣ်အဆၢကတီၢ်န့ၣ်ဘၣ်.

ဝံသးစူၤသမံသမိးကွၢ်တၢ်ဂ့ၢ်တၢ်ကျိၤအဝဲအံၤလၢန့ၣ်တြၢၤစကၢ်တၢ်ကူၣ်ဘၣ်ကူၣ်သ့အဝဲကျိၤန့ၣ်တက့ၢ်. [Check out this information from the Nebraska Department of Education](#) လၢတၢ်မၤလိမၤဒီးအါ ထီၣ်ဘၣ်ယးဒီးတၢ်ဟ်ဖျါထီၣ်တၢ်အိၣ်ဘူးအိၣ်တံၢ်/တၢ်ဘၣ်ဒွဲးဘၣ်ဒွါလၢအအိၣ်ဒီးတၢ်လီၤဘၣ်ယိၣ်အါအလီၤဒီး တၢ်လီၤဆိလၢ quarantine တၢ်ဟ်လီၤဆိပုၤဆူးပုၤဆါ/တၢ်ဒီသဒၤတၢ်ဆါဘၣ်ကူၣ်ဘၣ်ကဲအဂီၢ် ဒီး isolation တၢ်အိၣ်လီၤဖး/အိၣ်ယံၣ်လိာ်သးအဘၢၣ်စၢၤ ဖဲလၢအိၣ်ဒီးတၢ်ကးဘၢမဲာ်န့ၣ်လီၤ.

ကီၢ်ရၢၣ်ဟီၣ်ကဝီၤဒီတဘျီ တၢ်ဒိကဒါက့ၤတၢ်ဂီၤ မုၢ်နံၤ

ခိဖျါလၢတၢ်ယုထီၣ်သ့ၣ်တဖၣ်အဖိခိၣ်န့ၣ်, လုခၢၣ်ပဒိၣ်ကွီ LPS ဒီး Lifetouch အိၣ်ဒီးတၢ်အၢၣ်လီၤဆၢတံာ်တ့ၢ် လံၤလၢကအိၣ်ဒီးကီၢ်ရၢၣ်ဟီၣ်ကဝီၤဒီတဘျီတၢ်ဒိကဒါက့ၤတၢ်ဂီၤအမုၢ်နံၤလၢခံတဖဲလၢတနံၣ်အံၤအဂီၢ်န့ၣ်လီၤ. တၢ်ဒိကဒါက့ၤတၢ်ဂီၤမုၢ်နံၤကမ့ၢ်ထဲဒၣ်လၢကွီဖိသ့ၣ်တဖၣ်လၢအတဒိဘၣ်တၢ်ဂီၤ/တအိၣ်ဒီးတၢ်ခွဲးတၢ်ယာ်လၢက ဒိတၢ်ဂီၤလၢအဝဲသ့ၣ်အကွီ. ပအိၣ်တ့ၢ်လံးဒီးတၢ်ဖဲးတၢ်မၤအကျိၤအကျဲလၢပကဟ်ဖိၣ်ပတံၤက့ၤတၢ်မၤမူး/တၢ်မၤ အသးတပူၤယီ ဒီးဆဲးကျိးဆဲးကျါက့ၤဒီးဟံၣ်ဖိယီဖိခဲလၢာ်, အသိကဒီးတဘျီဖဲလၢပအိၣ်ဒီးတၢ်ဂ့ၢ်တၢ်ကျိၤအါ ထီၣ်အခါန့ၣ်လီၤ.

ဂီၤခိဒီးမုၢ်ထူၣ်/မုၢ်ဆါခိတၢ်အိၣ်ကလီလၢ LPS ကွီဖိခဲလၢာ်အဂီၢ်

ခိဖျါလၢတၢ်ဆူးတၢ်ဆါဘၣ်ကူၣ်ဘၣ်ကဲရၤလီၤသးအယီ, USDA မုၢ်ဝဲဖဲၣ်ဒရၢၣ်/ကီၢ်စၢဖိၣ်ဆိၣ်ထွဲမၤစၢၤကျိၣ်စု လၢဂီၤခိဒီး မုၢ်ဆါခိတၢ်အိၣ်လၢကွီဖိခဲလၢာ်အဂီၢ် ဖဲလၢကီၢ်စၢဖိၣ်ဆိၣ်ထွဲမၤစၢၤဝဲဒၣ်ကျိၣ်စုကတၢ်တစုန့ၣ်လီၤ. လုခၢၣ်ပဒိၣ်ကွီ LPS ကွီဖိခဲလၢာ်လၢအမၤလိတၢ်လၢ ကတီၢ်ဆိကွီ-၁၂တီၤသ့ၣ်တဖၣ်ဒီး Independence Academy ကွီဖိတဖၣ်ကဘၣ် တၢ်ဟ့ၣ်လီၤအဝဲသ့ၣ် ဂီၤခိတၢ်အိၣ်ဒီး မုၢ်ဆါခိတၢ်အိၣ်လၢတအိၣ်ဒီးတၢ်ဟံးန့ၢ် တၢ်အိၣ်အပူၤဘၣ်န့ၣ်လီၤ. လုခၢၣ်ပဒိၣ်ကွီ LPS ကဆဲးကျိးဆဲးကျါဒီးဟံၣ်ဖိယီဖိသ့ၣ်တဖၣ် ဖဲလၢတၢ်ရဲၣ်တၢ် ကျဲၤအဝဲအံၤဘူးထီၣ်လၢအကတၢ်လၢ ဟံၣ်ဖိယီဖိသ့ၣ်တဖၣ်ကရဲၣ်ကျဲၤက့ၤတၢ်လၢအဘၣ်ယးဒီးဂီၤခိဒီး မုၢ်ဆါ ခိတၢ်ပူၤအိၣ် တၢ်အိၣ်တၢ်အိၣ်အိၣ်အဂီၢ်န့ၣ်လီၤ.

ဖိအမ့ၢ်ဝဲဒၣ်တၢ်ဒုးသ့ၣ်နီၣ်ထီၣ်တခါအသိး, ဟံၣ်ဖိယီဖိတဖၣ်ကဘၣ်ဆဲးမၤပုၤထီၣ်ဝဲဒၣ် လံာ်ပတံထီၣ်တၢ်သ့ၣ် တဖၣ်လၢ တၢ်ဒီးန့ၢ်ဘၣ်တၢ်အိၣ်ကလီမ့တမ့ၢ်တၢ်မၤလီၤစ့ၤတၢ်အိၣ်အပူၤလၢ 2020-2021 ကွီတၢ်မၤလိနံၣ်အ

ဂီၢ်န့ၣ်လီၤ. နန့ၣ်လီၤ မၤန့ၢ်/ကွၢ်ဝဲတၢ်အိၣ်တၢ်အီၤအလံာ်ပတံထီၣ်သ့ဝဲဝဲ- <https://home.lps.org/ns/free-reduced/> အံၤန့ၣ်လီၤ.

ဂီၢ်ခိး နီၤမုၢ်ထူၣ်တၢ်အိၣ်လၢပုၤမၤလိၤစီၤစုၤတၢ် remote ပုၤမၤလိၤတၢ်ဖိသ့ၣ်တဖၣ်အဂီၢ်စ့ၢ်ကိး တၢ်တဟံးန့ၢ်အပူၤဘၣ်.

တၢ်ဖုးသ့ၣ်နီၣ်ထီၣ်က့ၤ- တၢ်ဟ့ၣ်နီၤလီၤတၢ်အိၣ်လၢပုၤမၤလိၤတၢ်ဖိလၢ Remote ၁၀၀ မျး ကယၤတဖၣ်အဂီၢ်

LPS အံၤဟ့ၣ်လီၤဝဲဒၣ်တၢ်အိၣ်တၢ်အီၤလၢပုၤကွီၤဖိလၢအမၤလိၤတၢ်လၢ Remote တၢ်မၤလိၤမၤဒီးစီၤစုၤ/စၢၤစိတၢ် ၁၀၀ မျးကယၤပုၤမၤလိၤတၢ်ဖိသ့ၣ်တဖၣ်လၢအမၤလိၤတၢ်လၢကတီၤဆိကွီၤ-၁၂တီၤ လၢတန့ၢ်အဂီၢ်လၢကဟဲဟံးန့ၢ်ဝဲဒၣ်တန့ၢ်တဘျီဖဲ မုၢ်ဆၣ်/မုၢ်တန့ၢ် စးထီၣ်လၢဟါခိ ၅:၃၀န့ၣ်ရံၣ်- ၆:၃၀န့ၣ်ရံၣ် ဖဲလၢတၢ်ဟံးပနီၣ်တၢ်လီၤသၢတီၤန့ၣ်လီၤ.

န့ၢ်လၢအကဟဲအတၢ်ဟ့ၣ်နီၤလီၤတၢ်အိၣ်တၢ်အီၤလၢပုၤမၤလိၤမၤဒီးစီၤစုၤစၢၤစိတၢ် Remote ကွီၤဖိလၢအမၤလိၤတၢ် ၁၀၀မျး ကယၤပုၤပုၤသ့ၣ်တဖၣ်အဂီၢ် ကမ့ၢ်ဝဲဒၣ်ဖဲမုၢ်ဆၣ်/မုၢ်တန့ၢ် လၢနီၣ်ဝုဘၢၣ် ၉ သီအနံၤန့ၣ်လီၤ.

လဲၤဆူပုၤယဲၤသန့လၢကဒီးန့ၢ်ဘၣ်အါထီၣ်တၢ်ဂ့ၢ်တၢ်ကျိၤအဂီၢ်န့ၣ်တက့ၢ်. [Go to our website for more information.](#)